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ČESKO: Pokud neberete život smrtelně vážně, musel Vás počin staré vlády již rozesmát a
poslušné kývání té nové ujistit v tom, že volby dopadly skutečně mizerně. Kadence, se kterou
Babiš vyhlašuje stupňující se represivní opatření, už výrazně předstihuje tu, kterou je proslulý
samopal vz.58. Postupně jsme se od mnoha slibů tvrdících, že už se tu nic zavírat nebude, dostali k
vyhlášení nouzového stavu, zrušení vánočních trhů, sportovních a kulturních akcí, návrhům
povinného očkování kategorií 60+, o chvilku později 50+ a nově i nákupu vakcín pro děti starších
pěti let.

Aby to nebylo vše, prezident Zeman se po třech dávkách vakcíny odebral údajně s covidem
opět do nemocnice. Petr Fiala se tak jmenování premiérem nedočká. Což otvírá další netušené
možnosti staré vládě v demisi utratit ještě dostatečný obnos peněz pomocí nákupů bez výběrového
řízení, o což ostatně vyhlášením nouzového stavu jde. Zlatým hřebem je poté to, že Fiala již potvrdil
dodržení opatření vyhlášených Babišem, takže možnost pokračovat v systematickém drancování
státní poklady bude trvat i nadále. Pokud si vzpomínáte na sliby koalice Spolu, tak se Vám musí
vcelku dost přitížit. Prolhanost stávající politické reprezentace tak dostává nové rozměry. A ukazuje
se, že se v podstatě nemění nic k lepšímu.

Nouzový stav přichází v době, kdy se má v neděli v Praze pořádat další velká demonstrace
namířená proti špatným protiústavním vládním rozhodnutím a proticovidovým opatřením.
Samozřejmě jsme médii dokrmováni údaji o pozitivních občanech, o přeplněných nemocnicích a vině
antivaxerů na současném stavu. Realita je jiná. Naštěstí se různí představitelé covidmafie občas
spletou a při své snaze být přesvědčivými při sdělování katastrofických zpráv a scénářů chybují. My
se pak dozvídáme, že na Jipky odváží sanitky očkované v mnohem lepším stavu než neočkované.
Když jim je tak dobře, proč je vozí sanitky? Dále nám tvrdí, jak jsou přeplněná covidová oddělení,
přičemž neřeknou, jak je to oddělení rozsáhlé, kolik pojme lidí a jací tam skutečně jsou.

Navyšující se zmanipulovaná čísla mají své důvody. Jisté je, že vakcíny nefungují, počty
pozitivních očkovaných už jsou alarmující. Dále se mnoho dosud odolávajících dalo zlákat sliby
příštího ministra zdravotnictví týkajících se uznávání protilátek získaných proděláním virózy. Takže
dochází k úmyslným pokusům převzít nákazu. Přiznejme si, že zoufalí lidé dělají zoufalé věci a
představa povinné vakcinace a výrazných omezení určených neočkovaným některé lidi žene vstříc
nemoci. Občas se to někomu i podaří a dostane se do denních statistik. Vláda tak vyrábí další
nemocné, protože přirozeně získaná imunita je přeci jen mnohem lákavější a účinnější než vpravení
neblaze proslulých x dávek mRNA mixů. Plno dalších zůstává zdravých, byť se pohybují dlouhodobě
bez roušek, neomezují se v pohybu, setkávají se s lidmi. Jak je toto možné, když je vir tak smrtící?
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Výrazná je zvyšující se arogance chování trojice Hořejší, Chlíbek a Kubek. Vzhledem k tomu,
že Evropská unie připravuje schválení vakcín pro děti od 5ti let, začínají být tito grázlové aktivní v
prosazování vakcinace u takto starých dětí. Při uvědomění si této situace je vcelku logické, že se v
řadě rodičů začíná vařit krev a budou připraveni zabránit očkování svých dětí za každou cenu. V
souvislosti s tím hned přišla média s prohlášeními o zvyšující se radikalizaci antivaxerů a
připomenula poslední demonstraci na Staroměstském náměstí s tím, že se tam sešlo necelých deset
tisíc lidí, z nichž se část stane násilníky. Dá se očekávat, že při obraně našich dětí nejeden z nás bude
ochoten podstoupit drsný souboj.

Zároveň jsme opět médii byli seznámeni se zákonem již nyní aplikovaným do právního řádu
Velké Británie, který znamená automatický trest doživotí pro ty, kteří by usmrtili někoho z
policistů, hasičů či zdravotníků v době jejich zásahu. Dostáváme se tak k realitě, kterou má být
nedotknutelnost příslušníků některých složek při výkonu zaměstnání. Jestli to tedy chápeme správně,
tak pokud například při demonstraci někdo při sebeobraně usmrtí agresivního policistu, půjde na
doživotí do vězení. Policisté (hasiči či zdravotníky z toho podezřívat nebudeme) tak dostanou do ruky
nástroj, který bude šířit strach a zároveň neumožní sebeobranu civilisty před možným neoprávněným
atakem ze strany policisty. Kdokoliv, komu je poskytnuta neomezená moc, ji může zneužít. A
podíváme li se na nynější protizákonné chování policistů vyžadujících po lidech informace o jejich
zdravotním stavu, což je v rozporu s eurounijní normou a přístupem k GPDR, je vcelku očekávatelné,
že se to bude dít i v jiných případech.

Za stávající situace je důležité se dostavit na plánovanou demonstraci 28.listopadu
pořádanou v Praze. Zúčastnit by se jí měli všichni, ať už očkovaní či odpůrci vakcín. On se totiž
nouzový stav a jeho dopad na nás týká všech. Navíc už je jasné, že se mají zkracovat lhůty mezi
jednotlivými dávkami, jejichž počet bude narůstat. Má tak jít o nekončící proces, za který si lidé
budou brzy platit. Stane se z toho droga prodávaná státem. A že feťáků doslova se těšících na další
posilovací dávku je hodně. Všichni ti, kteří nechtějí být závislými, by se měli konečně spojit a vzepřít.
Právě teď.
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